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2010年 7月 14日  
立法會會議  

 
就 “積極發展社會企業 ” 

動議的議案  
 
  馮檢基議員已作出預告，會在2010年 7月 14日舉行的立法會
會議上，就 “積極發展社會企業 ”動議議案。現隨文件附上有關的議
案。立法會主席已指示應 “按所交來的原有措辭印載 ”在立法會議程
上。  

 
 
 立法會秘書  

 
 
 
 
 

（林鄭寶玲女士代行）  
 
連附件  



2010年 7月 14日 (星期三 ) 
立法會會議席上  
馮檢基議員就  

“積極發展社會企業 ” 
動議的議案  

 
 

議案措辭  
 
 

本會促請政府積極發展社會企業 (‘社企 ’)，檢討現有各項支援措施，
並展開深入的公眾和業界諮詢，同時參考外國的相關經驗，以規劃

未來社企的發展藍圖及制訂全方位的支援措施和提供政策誘因，在

法規、融資、管理營運、培訓人才、公眾教育和推廣、開拓市場機

會及採購社企服務和產品等各方面提供適切的配合和支援，為社企

提供寬闊和持續的發展空間。  
 
 
 
 

 
(Translation) 

 
Motion on 

“Proactively developing social enterprises” 
to be moved by Hon Frederick FUNG Kin-kee  

at the Legislative Council meeting 
of Wednesday, 14 July 2010 

 
 

Wording of the Motion 
 
 
That, this Council urges the Government to proactively develop social enterprises, 
review the various existing support measures, and conduct in-depth consultation with 
the public and the industry, and at the same time make reference to the relevant 
overseas experience, so as to map out a development blueprint for social enterprises in 
the future, formulate support measures on all fronts and offer policy incentives, and 
provide appropriate arrangements and support in areas such as laws and regulations, 
financing, management and operation, manpower training, public education and 
promotion, market opportunity exploration, and procurement of services and products 
provided by social enterprises, with a view to offering social enterprises extensive and 
sustainable room for development. 

 


